
1 
 

OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 900-28/2014 
Datum: 27.5.2014 
 

Z a p i  s  n i  k 

28. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 27.05.2014 ob 18.00 uri 
v sejni dvorani občine Brda 

 
 
Prisotni svetniki: Matjaž Četrtič, Joško Zamar, Romana Velišček, Boris Šfiligoj, Kostja Jelinčič, Karlo 
Passoni, Oskar Kristančič, Boris Rožič, Milena Klavora, Klemen Bajt, Rado Sirk, Ivan Markočič,  
 
Odsotni svetniki: Goran Simčič, Damjan Birtič, Jan Miklavc, Ivan Peršolja 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Andrej Markočič, Mateja Ambrožič, Beti Kumar, Dejan Rusjan 
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič.  
Župan Franc Mužič opraviči odsotnost Gorana Simčiča, zato sejo vodi podžupan Joško Zamar.  
 
Dnevni red : 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 27. redne seje 
3. Potrditev zapisnika 3. izredne seje  
4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
5. Obravnava in sklepanje o Odloku o rebalansu proračuna Občine Brda za leto 2014 – 

skrajšani postopek  
6. Sklepanje o določitvi cene storitve pomoč na domu v občini Brda 
7. Priznanja Občine Brda za leto 2014  
8. Obvestilo o odločitvi o oddaji javnega naročila »Gradbeno obrtniška in instalacijska dela v 

okviru projekta Razpršeni muzej kulturne dediščine »Brda, harmonija kultur« in soglasje 
nadzornega organa za odstop od izvedbe javnega naročila  

9. Izvajanje osnovne zdravstvene dejavnosti v občini Brda s pobudo o podelitvi koncesije za 
opravljanje javne službe splošne medicine v ordinaciji zdravstvene postaje Kojsko 

10. Obravnava in sklepanje o osnutku Odloka o prometni ureditvi in signalizaciji v vaškem jedru 
Šmartno – prva obravnava  

11. Obravnava in sklepanje o osnutku Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica – prva obravnava  

12. Ukinitev zaznambe javno dobro na nepremičnini v k.o. Biljana 
13. Pobude in vprašanja svetnikov 
14. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 27. redne seje  
15. Realizacija sklepov 27. redne seje 

 
 

Ad 1 
 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 12 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
 

Ad 2 
 
Potrditev zapisnika 27. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 27. redne seje. 
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Kostja Jelinčič sprašuje zakaj v zapisniku ni zapisan popravljen dnevni red z dodatno točko, ki je bila 
izglasovana.  
 
Mateja Ambrožič obrazloži, da je v zapisniku dnevni red, ki je bil predlagan. Da je bila pri obravnavi 
dnevnega reda dodana še kakšna točka, je to razvidno iz zapisnika.  
 
Boris Šfiligoj poda pripombo k točki Ad14-pobude in vprašanja svetnikov, ki naj se pravilno glasi:  
 
»Boris Šfiligoj prosi za obrazložitev zakaj je bil na Padratah v Šmartnem štiri dni parkiran kamion poln 
gramoza. Župan je naročil direktorju naj poskrbi, da se kamion umakne. Potem je g. Šfiligoja lastnik 
kamiona poklical in vprašal kaj ga tisti kamion tam moti.« 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 27. redne seje s podano pripombo.  
 

Ad 3 
 
Potrditev zapisnika 3. izredne (nejavne) seje 
 
V skladu s 7. točko 54. člena Poslovnika občinskega sveta Občine Brda se zapisnik nejavne seje, ki 
je bil voden na nejavni seji občinskega sveta na prilaga v gradivo za redno sejo občinskega sveta 
in se ne objavlja. Člane občinskega sveta z njim pred potrjevanjem zapisnika seznani predsedujoči.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 3. izredne seje.   
 

Ad4 
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan DNEVNI RED 28. redne seje.   
 
Kostja Jelinčič predlaga, da se pri točki Ad9 – Izvajanje osnovne zdravstvene dejavnosti v občini 
Brda s pobudo o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe splošne medicine v ordinaciji 
zdravstvene postaje Kojsko, najprej da na glasovanje njegov predlog sklepa tako, kot je zapisano v 
pravnem mnenju.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet dnevni red z danim predlogom.   
 

Ad5 
 
Obravnava in sklepanje o Odloku o rebalansu proračuna Občine Brda za leto 2014 
 
Odlok o rebalansu proračuna Občine Brda za leto 2014 predstavijo župan Franc Mužič in Beti 
Kumar.  
 
Romana Velišček v imenu Jana Miklavca poda nekatera vprašanja.  
 
720 – Prihodki od prodaje osnovnih sredstev – ali to pomeni, da se je prodalo ali da ni resnih 
interesentov za nakup zemljišč ali je kaj drugega.  
 
Župan Franc Mužič pojasni, da gre v tem primeru za objekt sredi vasi Kozana – staro župnišče, ki ga 
je občina pred leti odkupila. Bila je že ruševina in sedaj ga je občina obnovila in zaščitila pred 
razpadanjem. Izvršen je bil nujen sanacijski ukrep-udrtje strehe.  
 
06013 – Nakup opreme – 17.500 EUR  
Koliko sredstev gre za posamezno zadevo? Kombi, telekomunikacijska oprema, čajna kuhinja? 
 
Beti Kumar pojasni, da gre pri kombiju za odkup še zadnjega dela, ker je bil na leasing in bo nato v 
občinski lasti. Pri računalniški in telekomunikacijski opremi gre za eno zamenjavo računalnika in 
rezervo za čez leto ter zamenjavo telefonskega aparata in faksa v okvari. Večji znesek je tudi zaradi 
zamenjave strežnika. Ostalo pa je ureditev čajne kuhinje v občinski stavbi.  
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14005 – Promocijske prireditve – 116.850 EUR 
Povečanje 46,6%. Kaj to vključuje.  
 
Župan Franc Mužič za primer pove samo obisk in predstavitev praznika češenj v treh avstrijskih 
občinah prejšnji konec tedna. Vsak dan je bilo odpeljanih cca 1 tona češenj. Zraven so bili 
povabljeni tudi vinarji in gostinci s svojo ponudbo. Brda na ta način postajajo vedno bolj 
prepoznavna.  
Promocija je zadeva, ki se izvaja kontinuirano in posledično temu je to tudi strošek.  
 
14024 – Javni zavod za turizem, kulturo, mladino in šport – 184.787 EUR.  
V kolikšnem času se lahko pričakuje prihodke od Vile Vipolže ali bo s tem projektom podobno kot je 
bilo v dokumentaciji za projekt »Brda, harmonija kultur«, kar pomeni, da dobička nikoli ne bo? 
 
Andrej Markočič pojasni, da je bil tudi za Vilo Vipolže narejen investicijski program, ki je potrjeval 
tudi finančni potek dogodkov v smislu, kdaj se bodo določeni stroški pokrivali. Isti program je 
potrjevalo tudi Ministrstvo za kulturo. Pridobilo se je cca 12 mio EUR, glede na ponudbe pa bo nekaj 
manj denarja tudi koriščenega. Objekt s celotno opremo bo pridobljen na ključ, na občini pa je, da 
bo prevzela upravljanje. Da se bo objekt kar takoj sam pokrival je iluzorno pričakovati, želje pa so, 
da se bo čim prej. Zato je potrebno delati na programu in vsebini, s katerimi se bo pokrivalo čim 
več stroškov.    
 
14027 – Vinoteka Brda – 17.000 EUR 
Kdaj bo Občina Brda odstopila od sofinanciranja in dokapitaliziranja Vinoteke oz. kdaj se lahko 
pričakuje spremembe, ki bodo Vinoteko poskušale pripeljati na zeleno vejo?  
 
Župan Franc Mužič pojasni, da bo Občina Brda takoj, ko bo začela delovati Vila Vipolže, kjer je 
predvidena evropska vinoteka, ustrezno odreagirala tudi na račun Vinoteke Brda.   
 
18075 – Razpršeni muzej kulturne dediščine »Brda, harmonija kultur« - 35.000 EUR 
Kdo bo prevzel odgovornost za nastale stroške? Šlo se je v projekt brez odobritve s strani 
občinskega sveta.  
 
Andrej Markočič poudari, da morajo biti investicijski programi narejeni prej kot se odobri projekt. Ko 
se prijavlja projekte na razpise, je potrebno kdaj imeti tudi že gradbeno dovoljenje. Na razpise se ne 
da kandidirati brez dokumentacije, katere priprava seveda tudi nekaj stane.  
 
Boris Šfiligoj ponovno predlaga predstavitev delovanja Vinoteke Brda na občinskem svetu.  
 
Oskarja Kristančiča zanima cca 16.000 EUR za protokol pri KS Medana.  
 
Beti Kumar pojasni, da so to vsi predvideni odhodki v tekočem letu, postavke pa so različne. Gre za 
prireditve ob praznikih v krajevni skupnosti in delovanje ožjih delov lokalne skupnosti. Obnova 
mrliške vežice je pod občino.  
 
Nadalje ga zanima postavka 741 – prejeta sredstva iz državnega proračuna in EU, ki se je zmanjšala 
za 50,7%. Kdo v tem primeru nosi breme.  
 
Beti Kumar pojasni, da je en del šel v zadolževanje. Prej je bilo to prikazano kot prihodek, ampak 
sedaj je tisti del prikazan kot kratkoročno zadolževanje, saj bo prihodek prikazan šele v naslednjem 
letu.  
 
Oskar Kristančič je zadovoljen, da se nekaj dela tudi za mladino, kot so prostori v Štalonih. Upa, da 
je z mladino sklenjen tudi dogovor, da bodo prostore koristno uporabljali.  
 
Beti Kumar na vprašanje Kostje Jelinčiča pove, da smo do sedaj za leasing (prostori v Štalonih) 
plačevali okrog 51.000 EUR na leto, sedaj bo nekje 38.000 EUR.  
 
Kostja Jelinčič ima samo pomislek na to, da bo to resnično pisarna namenjena delovanju mladine 
in ne prostor za zabavo.  



4 
 

Rado Sirk sprašuje glede kulturnega doma v Medani. V postavki je namenjenih 54.000 EUR. Glede 
na dogovore smatra, da naj bi denar, ki ga nameni Simobil oz. Mobitel šel v izgradnjo oz. popravilo 
dvorane. Misli, da se je govorilo o večjem znesku. Zraven tega je bil s strani občine obljubljen še 
določen znesek za namen popravila dvorane v Medani.  
 
Andrej Markočič pojasni, da je glede tega že vložena dokumentacija za pridobitev gradbenega 
dovoljenja. Stvari tečejo naprej. Ker je objekt velik, naj bi se to uredilo v dveh fazah, predvsem 
streha, ki je najbolj kritična.  
 
Na vprašanje Karla Passonija Dejan Rusjan pojasni, da bo odsek Kojsko – Brestje urejen še letos.    
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet sklep 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme osnutek Odloka o rebalansu proračuna Občine Brda za 
leto 2014 

2. Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Brda za 
leto 2014 

 
Ad6 

 
Sklepanje o določitvi cene storitve pomoč na domu v občini Brda 
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Boris šfiligoj sprašuje zakaj so Brda najdražja.  
 
Beti Kumar smatra, da zaradi razpršenosti.  
 
Milena Klavora meni, da razpršenost ni razlaga, ki bi bila kriva za tako ceno.  
 
Beti Kumar poda predlog, da se s strani Centra za socialno delo Nova Gorica pridobi dodatno 
obrazložitev. 
     

Ad7 
 
Priznanja Občine Brda za leto 2014 
 

Kratko obrazložitev podata Andrej Markočič in predsednik Odbora za priznanja Ivan Markočič.  
 
Borisa Šfiligoja zanima zakaj ženski odbor, ki zbira za defibrilatorje in organizira tečaje za njihovo 
uporabo, ni bil izbran.  
 
Ivan Markočič pojasni, da se je odbor odločil glede na pravilnik in kriterije, ki so na razpolago.  
 
Na vprašanje Joška Zamarja, ali je prišlo več predlogov kot je izbranih nagrad in priznanj, Ivan 
Markočič pojasni, da je prišlo veliko predlogov.  
 
Romano Velišček zanima, na podlagi katerih obrazložitev so bili odobreni predlagani nagrajenci. 
 
Oskar Kristančič je mnenja, da se ne vsako leto podeljuje največ kar je možno.  
 
Milena Klavora pove, da je komisija že v prejšnjem mandatu delovala tako, da se to ne podeljuje 
masovno. Če pa so predlogi utemeljeni je tudi prav da se nagrade podelijo. Komisija se odloča po 
svoji vesti, če bi pa želeli kako drugače bi morali iti v spremembo pravilnika, stvari doreči in 
dopolnit.   
 
Nadalje je Andrej Markočič prebral obrazložitve za vse štiri predlagane nagrajence.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet sklep 
Občinski svet Občine Brda podeljuje naslednja priznanja in nagrade Občine Brda za leto 2014:  

1. Nagrade Občine Brda 
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- Boris Klanjšček, Vipolže 28, Dobrovo 
- Elizej Prinčič, Ulica Borisa Kalina 31, Solkan 
- Ana Toroš, Barbana 10/a, Dobrovo 

2. Priznanja Občine Brda 
- Gostinstvo Dean Ambrožič s.p., Delpinova ulica 18, Nova Gorica  

  
Ad8 

 
Obvestilo o odločitvi o oddaji javnega naročila »Gradbeno obrtniška in instalacijska dela v okviru 
projekta Razpršeni muzej kulturne dediščine »Brda, harmonija kultur« in soglasje nadzornega 
organa za odstop od izvedbe javnega naročila 
 
Obrazložitev podata Andrej Markočič in župan Franc Mužič. 
Andrej Markočič poda naslednjo informacijo. Po 3. izredni seji, ki se je bila 13.5.2014, je Ariana 
Suhadolnik še razmišljala kako bi to zadevo vseeno zapeljali s strani enega izmed ponudnikov, ki je 
tudi nameraval podati ponudbo predvsem za notranjo opremo. Skozi diskusijo je prišla na idejo 
kako projekt zapeljati brez obremenitve občinskega proračuna glede na sprejeti sklep in to je pot o 
javno zasebnem partnerstvu. Zasebni partner bi pokril delež, ki bi ga sicer mogla zagotoviti Občina 
Brda skozi proračun. To zakon o javnem zasebnem partnerstvu omogoča in tudi priporočilo je, da 
občine izkazujejo interes privatnega kapitala. Ta interes je bil prejet s strani gospoda iz Solkana in še 
nekega partnerja. Župan je osebno tudi že govoril z Ministrstvom za kulturo oz. tudi samim ministrom, 
da tudi njih vključimo v iskanje pravilne poti in rešitve. Vsekakor pa kot v vsakem javno zasebnem 
partnerstvu bo verjetno potrebno sklepanje tudi občinskega sveta in seveda tudi razpis in iskanje 
ponudnikov.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet sklep 
 
Občinski svet Občine Brda soglaša z odstopom od javnega naročila za Gradbeno obrtniška in 
instalacijska dela v okviru projekta Razpršeni muzej kulturne dediščine »Brda, harmonija kultur«, ki se 
vodi pod oznako 4303-06/2013; objava na portalu javnih naročil številka JN 16335/2013 dne 
30.12.2013; iz razloga, da Občina Brda ne potrebuje več predmeta javnega naročila, niti nima zanj 
zagotovljeni sredstev.  
 

Ad9 
 
Izvajanje osnovne zdravstvene dejavnosti v občini Brda s pobudo o podelitvi koncesije za 
opravljanje javne službe splošne medicine v ordinaciji zdravstvene postaje Kojsko 
 
Kostja Jelinčič poda obrazložitev. Pove, da so se dejstva, ki jih je napisal v obrazložitvi malenkostno 
spremenila, ker je župan stopil do zdravnika in ga prosil, da se ne bi ta trenutek upokojil. Za občane 
oz. vaščane to ni poglavitnega pomena, kar je zdravnik podpisal. Dr. Terseglav je v dobrem letu dni 
dva krat prišel na občino prosit in pripeljal s sabo zamenjavo.  Razmišljal je o tem, da se bo upokojil 
in je za to že dobil zamenjavo. Občinska uprava pa je s tem zadevo zaključila in niti pomislila ni, da 
bi zadevo dala v obravnavo občinskemu svetu, ki bi o tem odločal.  
Če Občina Brda ne bo podelila koncesije koncesionarju, se bo ambulanta v Kojskem ukinila. 
Zanima ga kakšen strošek ima občina s koncesionarjem? S strani direktorja Zdravstvenega doma – 
Osnovno varstvo g. Pintarja je bilo rečeno, da bi lahko osnovno zdravstveno dejavnost v ambulanti 
Kojsko izvajal ZD-Osnovno varstvo Nova Gorica, kar bi pomenilo 80.000 EUR za odkup prostorov za 
občino oz. najemnino, vzdrževanje, elektriko, ogrevanje….na mesec. Zakaj bi si občina ta strošek 
nakopala na svoj hrbet, če ni potrebe. Dr. Terseglav je nekaterim svetnikom, ki so ga obiskali 
zagotovil, da je pripravljen takoj, ko občina dobi zamenjavo oz. drugega koncesionarja, iti v pokoj.  
Vaška skupnost z vaščani podpirata, da se podeli koncesija drugemu koncesionarju.  
 
Župan Franc Mužič pojasni, da so glede na nastalo problematiko oz. bojaznijo, da se bo ambulanta 
v Kojskem zaprla, potekali pogovori z direktorjem ZDOV-NG, g. Pintarjem. Pogovarjali so se o tem, 
kaj bi se zgodilo, če bi naenkrat dr. Terseglav odšel v penzijo. Pogovarjal se je tudi z dr. 
Terseglavom, ki je že večkrat izrazil neko željo, ampak vedno, ko je prišel pred dejstvo ja stvari 
zamaknil. Tudi pred kratkim, ko je z njim govoril in ga je vprašal ali je pripravljen iti v penzijo je brez 
njegovega prepričevanja odgovoril, da bi rad še malo delal. Tudi pred letom ali več, ko sta k 
njemu prišla na obisk dr. Terseglav in bodoča zdravnica v Kojskem je izjavil, da še ni pravi čas in da 
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bo to gospo držal na nekem sigurnem kraju. Sedaj ji je celo odsvetoval, naj ne čaka na to, da se bo 
zgodilo v kratkem času. V sled temu je občinska uprava ugotavljala, kaki so pogoji ra razpis 
koncesije. Če nekdo ni vložil vloge za prekinitev koncesije ni razloga za obravnavo. V nasprotnem 
primeru bi morala občina razpisat razpis za podelitev koncesije.  
 
Kostja Jelinčič opozori na to, da občina lahko razpiše koncesije, brez da aktualni koncesionar vloži 
vlogo za njeno prekinitev.        
 
Andrej Markočič odgovori na nekatera odprta vprašanja. To, da je Občina Brda proti podelitvi 
koncesije ni stališče občinske uprave. Občinska uprava ocenjuje, da primerna skrb za osnovno 
družinsko varstvo je tako, da se zagotavlja neko storitev na tem področju v zdravstveni postaji v 
Kojskem in zdravstveni postaji na Dobrovem. Nikoli ni bilo izpostavljeno to, da bi se ambulanta v 
Kojskem zaprla oz. da se ne bi podelilo koncesije. Storitev družinske medicine se lahko rešuje preko 
koncesije oz. v okviru Zdravstvenega doma Osnovno varstvo Nova Gorica.  
G. Terseglav, do danes ni vložil vloge za prekinitev koncesije. V nekem času je izkazal interes, da 
ima nekoga, ki bi lahko opravljal to dejavnost oz. garancijo občinske uprave ali občinskega sveta, 
da bo gospa lahko opravljala to svojo dejavnost v Kojskem, ne v okviru zdravstvenega doma 
ampak s podelitvijo koncesije. Dr. Terseglav ima koncesijo za nedoločen čas. V primeru, da bi 
podal vlogo za prekinitev koncesije, bi občina lahko razpisala za podelitev nove koncesije.  
Kar se tiče stroškov, seveda bi ti lahko nastali, saj prostori niso ne od občine in niti od zdravstvenega 
doma, na drugi strani pa nastajajo danes tudi pol milijonski stroški na Dobrovem. Potrebno je imeti 
tudi v mislih, da Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica gradi novo zdravstveno postajo na 
Dobrovem. Doda še, da iz pogodbe izhaja, ko se bo razmišljalo o tem kako zagotoviti ustrezno 
zdravstveno oskrbo tudi v Kojskem,  se da prednost Zdravstvenemu domu – Osnovno varstvo Nova 
Gorica. Če te prednosti ne bodo prevzeli oz. če bo storitev opravljena nekvalitetno, se koncesija 
lahko razpiše kadarkoli. Takoj pa se koncesije ne more razpisati, saj ni izpolnjen osnovni pogoj. 
Kadar se koncesija razpisuje je potrebno govoriti tudi o prostoru, ki pa ga v tem trenutku ni mogoče 
definirati. Stvari ostajajo odprte in se jih bo reševalo takrat, ko bodo aktualne. Tak je tudi predlog 
občinske uprave.  
 
Matjaž Četrtič potrdi mnenje Kostje Jelinčiča. Osebno je z dr. Terseglavom tudi govoril, ki mu je 
zagotovil, da je imel pogoje in si je želel že s 1.6.2014 upokojiti. Vse skupaj je zamaknil zaradi interesa 
bolnikov. Dejal je tudi, da je imel željo in dogovor z zdravnico iz Tolmina ga. Pavlin, ki ima velike 
izkušnje na področju zdravstva in bi bila dobro nadomestilo za njega. Verjetno je bil pri vseh 
postopkih nekoliko neroden in se je za to tudi opravičil. Izjavil je tudi, da ambulanta v Kojskem 
ostane, pogoji bodo za vsakega sprejemljivi in bi jih bil željan tudi sprejet in je v njegovem osebnem 
interesu, da se podeli koncesija privatniku.  
 
Oskar Kristančič pove, da je jasno, da je potrebno za vsako zamenjavo zdravnika podelitev nove 
koncesije. Ostaja pa bojazen, da se bo ukinilo ambulanto v Kojskem. V primeru, da bo ambulanto v 
Kojskem prevzel ZD Osnovno varstvo NG in se bo ugotovilo, da se mu to ne izplača, se bo 
ambulanta ukinila.  
 
Andrej Markočič poda primer. Do nedavnega je občina imela podeljeno koncesijo za fizioterapijo 
na Dobrovem. Gospa, ki je fizioterapijo opravljala, je na občino podala vlogo za prekinitev 
koncesije. Fizioterapijo je tako občina prenesla na ZD Osnovno varstvo NG in nihče ni začutil te 
spremembe.  
Poleg tega je tudi ZD Osnovno varstvo Nova Gorica zagotovil, da prevzame dejavnost v Kojskem. 
Nadalje se sklicuje na 4. člen Pogodbe o medsebojnih razmerjih pri izgradnji zdravstvene postaje 
Dobrovo med Občino Brda in Zdravstvenim domom Osnovno varstvo NG, kjer stranke soglašajo da 
bosta zdravstveno dejavnost na območju občine opravljala zdravstvena zavoda, ki v skladu s to 
pogodbo zagotavljata finančna sredstva za izvedbo investicije. Koncesijo za izvajanje javne 
zdravstvene službe bo občina podelila drugim izvajalcem samo v primeru, če ZDOV in ZDZV ne bi 
zagotavljala izvajanja zdravstvene dejavnosti v dogovorjenem obsegu ali kakovosti.  
 
Boris Šfiligoj se sprašuje kdo mu laže. Slišal je obe strani. Sam je osebno govoril s Terseglavom. Ima 
tudi pričo. Dr. Terseglav mu je omenil, da mora it osebno nekaj podpisat na občino. Pri tem je 
povedal svoje mnenje. Rad bi se upokojil. Gospa, ki je že bila pri županu na razgovoru je 
zainteresirana, da bi svojo dejavnost opravljala naprej. S tem se strinja večina.  
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Kostja Jelinčič pove, da je zadeva presenetila občinsko upravo in da je le-ta izsilila izjavo in podpis 
Dr. Terseglava. Dr. Terseglav je zagotovil, da bo takoj, ko bo zagotovljena zamenjava odšel v 
penzijo.  
 
Andrej Markočič govori samo na podlagi papirjev. Septembra 2013 je bila s strani dr. Terseglava 
podana vloga za podaljšanje koncesije, nakar je občinska uprava ugotovila, da ima že koncesijo 
za nedoločen čas. Ponovno je 19.3.2014 na Občino Brda poslal dopis v katerem navaja, da se 
počasi pripravlja na upokojitev in da je že poskrbel za primerno in kontinuirano zamenjavo. 
Dogovoril se je z gospo iz Tolmina, ki je zaposlena v ZD Tolmin. Zainteresirana je za prevzem splošne 
zasebne ambulante v Kojskem. Za to potrebuje koncesijo Občine Brda, ni pa zainteresirana za 
prehod iz ene državne službe v drugo državno službo. S tem v zvezi ga je gospa Božičeva zaprosila 
za to vlogo s katero prosi za pisno garancijo za odobritev koncesije za njeno delo v zasebni 
ambulanti v Kojskem.  
 
Joško Zamar pove, da je iz pogovora razbrati, da obstajata dve dejstvi. Tudi sam je prejel izjavo dr. 
Terseglava z dne 21.5.2014 v kateri je zapisano, da bo še naprej opravljal svoje delo. Sprejemljivo bi 
bilo, da se z njegove strani pridobi izjavo, da z določenim dnem prekinja koncesijo zaradi 
upokojitve in na podlagi tega se bo sprejelo odločitev o podelitvi koncesije.  
 
Kostja Jelinčič predlaga, da se v njegov predlog sklepa doda točka, ki bi se glasila: »Koncesija se 
prične izvajati, ko dosedanji koncesionar dr. Terseglav preneha opravljati delo preko koncesijske 
pogodbe«.                      
 
Andrej Markočič še vedno ne razume, kje je problem oz. kaj je slabega v tem, kar je dal pisno 
ZDOV NG, da bo prevzel zdravstveno dejavnost v Kojskem.  
 
Borisa Rožiča so zmotile govorice o tem, da je sam za to, da se zasebno ambulanto v Kojskem 
zapre. Strinja se s tem, da se takoj, ko bo dr. Terseglav odšel v penzijo, podeli koncesija novemu 
koncesionarju.  
 
Matjaž Četrtič pojasni, da to kar predlaga Kostja Jelinčič je, da se takoj, ko bo dr. Terseglav odšel v 
penzijo že zagotovi nadomestnega zdravnika.  
 
Milena Klavora je tako kot večina za to, da se ambulanta v Kojskem ohrani ali s koncesijo ali mimo 
nje. Poraja se ji samo eno vprašanje. Če se danes razpiše koncesija, se ve da kandidati bodo in če 
se jutri dr. Terseglav odloči, da gre v penzijo in se sprejme odločitev, da pride javno zdravstvo še v 
Kojsko, kje bodo dobili zdravnika? Vemo, da danes ne razpolagajo s kadrom, ki bi to luknjo zapolnil. 
Potrebovali bi specialista, specializacija pa traja kar nekaj časa. Potrebno bi bilo napisati garancijo, 
da zasebna ambulanta v Kojskem ostane in izjavo g. Pintarja, da ima na razpolago zdravnika, ki bo 
nadomestil dr. Terseglava, ko bo ta odšel v penzijo.  
 
Klemen Bajt je tudi sam zagovornik, da ambulanta v Kojskem ostane in tudi vseeno mu je ali je to 
privatna koncesija ali je v okviru ZDOV NG. V primeru, da bi ambulanto v Kojskem prevzel ZDOV NG 
je koncesija nepotrebna. Torej se sklepa o zadevi, ki bi jo morali v prihodnosti naredit, lahko pa je 
ne bi bilo treba, če bi ZDOV NG prevzel ambulanto v Kojskem.  
 
Romana Velišček pa se še vedno zavzema za to, da bi v Brdih pridobili pediatra. Potrebno je tudi 
upoštevat, da tudi pediater spada h osnovnemu zdravstvu.  
 
Karlo Passoni se tudi strinja s tem, da ambulanta v Kojskem ostane. Sprašuje se le, ali ima predlagani 
sklep sploh pravno podlago in ali bo sploh veljaven, glede na to, da so za objavo razpisa potrebni 
določeni pogoji.    
 
Klemen Bajt je mnenja, da je potrebno gledati na zdravstvo kot celoto. Pogovori potekajo o splošni 
medicini, potrebno pa se je tudi zavedati, da obstaja tudi fizioterapija in da so potrebe tudi po 
pediatru in zobozdravnikih. Če bo naklonjenost ZDOV NG z naše strani večja, bo tudi zavod 
naklonjen občini. Sedaj ZD NG gradi v Brdih nov zdravstveni dom in če se bo podelilo koncesijo za 
ambulanto v Kojskem nekomu drugemu, ne bo prav, da se bo od njih zahtevalo, da priskrbijo 
pediatra. V Brdih je želja imeti celotno zdravstvo, da ga pa lahko samo ZD NG.  
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Milena Klavora se ponovno sprašuje kakšna je garancija in kakšne so možnosti, da ambulanta v 
Kojskem ostane.  
 
Župan Franc Mužič pojasni, da je to zagotovilo dr. Terseglava, ki je pripravljen svojo dejavnost 
opravljati do nadaljnjega, tudi še leto ali celo dve. Zagotovilo je tudi s strani g. Pintarja, da bo 
zadeva izpeljana kvalitetno. V nasprotnem primeru se lahko podeli koncesija.  
 
Klemena Bajta moti to, da se s predlaganim sklepom izloči ZDOV NG, kar pa glede na vložek, ki ga 
vlagajo v Brda, ni korektno.  
 
Karlo Passoni predlaga, da se zadeva prestavi na naslednjo sejo in do takrat naj se pridobi še 
mnenje dr. Terseglava oz. naj se je udeležita tako dr. Terseglav kot tudi g. Pintar.  
 
Rado Sirk pove, da obstaja bojazen, da ZDOV NG v Kojskem ne bo kvalitetno izvajal zdravstvene 
dejavnosti in bodo pacienti poiskali drugega zdravnika. Ta del Brd je zelo blizu Nove Gorice in lahko 
se zgodi, da bo veliko občanov odšlo poiskat svojega zdravnika v Novo Gorico. S tem se zmanjša 
število pacientov in ambulanta se lahko tudi zapre.   
 
Joško Zamar predlaga sklep:  

1. Občinski svet se strinja s tem, da se zdravstvena ambulanta v Kojskem ohrani 
2. Zadeva se prenese na naslednjo sejo občinskega sveta, na katero se povabi dr. Borisa 

Terseglava in direktorja ZDOV NG Marjana Pintarja.  
 
Kostja Jelinčič predlog sklepa z njegove strani popravi tako, da se doda točko »Koncesija se prične 
izvajati, ko dosedanji koncesionar dr. Boris Terseglav preneha opravljati delo preko koncesijske 
pogodbe«. 
Prav tako predlaga, da se na podlagi pridobljenega pravnega mnenja najprej opravi glasovanje 
njegovega predloga sklepa.  
 
Na glasovanje je bil dan sklep 

1. Razpiše se koncesija za opravljanje javne službe na področju osnovne zdravstvene 
dejavnosti – splošne oz. družinske medicine v Občini Brda v kraju Kojsko.  
Občinska uprava pripravi in objavi javni razpis najkasneje do 10.6.2014, v katerem določi 8 
dnevni rok za prijavo na javni razpis. V javnem razpisu občinska uprava pripravi tudi osnutek 
koncesijske pogodbe v katerem določi pravice in obveznosti koncesionarja. Postopek izbire 
koncesionarja opravi pristojna komisija najkasneje v roku 15 dni od poteka roka za prijavo 
na razpis.  

2. Koncesija se prične izvajati, ko dosedanji koncesionar dr. Boris Terseglav preneha opravljati 
delo preko koncesijske pogodbe. 

3. Ta sklep velja takoj.  
 
ZA je glasovalo 7 svetnikov, PROTI pa 3 svetniki. Sklep je sprejet.  
 

Ad10 
 
Obravnava in sklepanje o osnutku Odloka o prometni ureditvi in signalizaciji v vaškem jedru 
Šmartno – prva obravnava 
 
Osnutek odloka predstavi Dejan Rusjan. 
 
 Klemen Bajt poda nekaj predlogov vaščanov, ki živijo v samem jedru vasi Šmartno:  

1. Prebivalci vaškega jedra Šmartno predlagajo, da občinske službe za potrebe odloka o 
prometni ureditvi in signalizaciji, uredijo parcelne meje tako, da bo natančno znano kaj je 
javno dobro in kaj privatna lastnina. Načrt z zarisanimi imeni naj javno objavijo in tako 
seznanijo vse zainteresirane.  

2. Dostop do notranjih poti naj se uredi s postavitvijo potopnih stebričkov ali drugih podobnih 
mehanskih ovir. Ključ ali druge naprave za upravljanje s stebrički naj dobijo lastniki 
stanovanjskih enot v vaškem jedru, prebivalci vaške skupnosti Šmartno in vsi posestniki 
nepremičnin znotraj vaškega jedra.  
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3. Za notranje poti, javne in ostale, naj velja prometni režim, ki omogoča prevoznost vseh 
notranjih poti ter parkiranje za vaščane tako kot velja sedaj. 

4. Uredi naj se način dostopa za prebivalce s posebnimi potrebami (invalidnost, majhni otroci 
in visoka starost). 

 
Glede uporabe javnih površin pa so bile dane pripombe glede zaračunavanja najemnine za 
cvetlična korita, ki naj bi bila postavljena na javnih površinah.  
 
Za prebivalce vaškega jedra Šmartno je bistvenega pomena parkiranje na rezerviranih površinah, 
kjer so dovolilnice. Vsekakor predlagajo neke mehanske ovire, ker v nasprotnem primeru bodo 
lahko drugi parkirali na teh površinah. Prosijo tudi za več parkirnih mest na družino  in v kolikor je 
možno, da bi tudi znotraj vasi uredili kakšen parkirni prostor.  
 
Dejan Rusjan poda pojasnila. Ureditev meje je res velik strošek. Ko bo sprejet tudi še odlok o uporabi 
javnih površin v vaškem jedru Šmartno, bo za vse javne površine, ki se bodo dale v najem npr. za 
gostinske vrte, razgledne ploščadi, potrebno iti v ureditev meje. Ureditev meje za celotno vaško 
jedro pa je absolutno prevelik strošek.   
 
Kar se tiče najemnine za cvetlična korita na javnih površinah je to zadeva odloka o uporabi javnih 
površin v vaškem jedru Šmartno, ki je še v pripravi. Upoštevano je že bilo, da se najemnina za 
cvetlična korita na javnih površinah črta iz odloka.  
 
Glede stebričkov pove, da se stebričke lahko postavi ne glede na določila odloka, ampak je 
potrebno vedeti, da ta zadeva pomeni neko javno storitev, ki jo izvaja neko javno podjetje ali 
koncesionar. Seveda bi morali koristniki to storitev tudi plačevati. Po vseh pravilnikih ali uredbah je 
to možno, ampak se je potrebno zavedati, da so storitve plačljive.  
 
Določene poti v vaškem jedru so neprevozne saj so zelo ozke ulice oz. javne površine.  
 
Postavitev mehanskih ovir za dovolilnice in več parkirnih mest na družino je smiselno. 
 
Joško Zamar poudari, da je smiselno, da se uredi prometna ureditev v vaškem jedru Šmartno, 
občinski svetniki pa bi se lažje odločili, če bi imeli mnenje vaške skupnosti Šmartno.  
 
Boris Šfiligoj poda predlog, da se za vse predmete (vaze, rože, itd.), ki so na javnih površinah pridobi 
pisno soglasje Občine Brda.  
Opozori tudi na postavljeno ograjo v zgornjem delu vaškega jedra, ki že sedaj zapira javni prostor.  
 
Andrej Markočič pojasni, da je bila zadeva prijavljena gradbeni inšpekciji.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet osnutek Odloka o prometni ureditvi in signalizaciji v 
vaškem jedru Šmartno s pripombami in predlogi vaške skupnosti Šmartno ter Statutarnopravne 
komisije pri Občini Brda.  

 
Ad11 

 
Obravnava in sklepanje o osnutku Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica – prva obravnava 
 
Osnutek odloka predstavi Andrej Markočič.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o ustanovitvi javnega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica s pripombami in predlogi 
Statutarnpravne komisije in Komisije za negospodarske dejavnosti pri Občini Brda.  
 

Ad12 
 

Ukinitev zaznambe javno dobro na nepremičnini v k.o. Biljana 
 
Točko predstavi Dejan Rusjan.  
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Boris Šfiligoj sprašuje ali na to pot tangira samo en lastnik ali je več lastnikov oz. hiš. Predlaga, da se 
za to objavi nek razpis ali opravi licitacija, ker če je več interesentov oz. mejašev na to parcelo 
lahko pride do trenj. Prav tako naj se pridobi novo mnenje vaške skupnosti, saj je zadeva že zelo 
stara.  
 
Dejan Rusjan pove, da je s strani vaške skupnosti Biljana pridobljeno pozitivno mnenje. Poti dejansko 
ni več.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet sklep o ukinitvi javnega dobra v k.o. Biljana s 
pridobitvijo novega mnenja vaške skupnosti Biljana.  
 

Ad13 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 

 
Pisne pobude 
 
Karlo Passoni 
 

1. Koliko čistilnih naprav deluje v Brdih, kako se vzdržujejo in koliko vračajo dobljena sredstva.  
2. Društvo upokojencev Kojsko daje pobudo, da se primerno obeleži letošnja 60-letnica smrti 

Srečka Kumarja in leta 2018 130-letnica rojstva. Srečko Kumar je bil rojen 9. Aprila 1888, umrl 
9. Februarja 1954, 25. maja 1958 pa je bila otvoritev njegovega spomenika v Kojskem. Dan 
smrti je sicer že za nami, vendar je velik del leta še pred nami. Priznava, da niso bili 
pravočasno pozorni na to, vendar niso še nič zamudili. Bodo pa v bodoče poskrbeli, da 
bosta na dan rojstva in smrti njegov grob in spomenik primerno okrašena. Zato za letošnjo 
prireditev ob 60-letnici predlagajo, da bi jo izvedli v mesecu oktobru. V kolikor MPZ Srečko 
Kumar Kojsko načrtuje koncert za letošnji praznik sv. Križa, bi lahko bil posvečen temu in bi to 
bil prvi dogodek, drugi pa v jeseni.  
130-letnico njegovega rojstva pa bi kazalo obeležiti podobno kot letošnjo 100-letnico rojstva 
Rada Simonitija, torej tudi z izdajo spominske poštne znamke. In če bi do takrat uspeli urediti 
še spominsko sobo Srečka Kumarja, bi bil dogodek popoln.  

 
Jan Miklavc 

1. Še vedno ni odgovora na vprašanje, koliko stroškov je Občina Brda imela zaradi projekta 
RCERO. Vprašanje pa bi dopolnil še s tem, kdo bo prevzel odgovornost za nastale stroške, ki 
jih bo Občina Brda imela. Ali se župan mogoče čuti soodgovornega ali meni, da z nastalimi 
stroški nima nič? 

2. Nekdanja KS Kojsko je prostore v kulturnem domu na Humu dala Goriški pod pogojem, da 
bo v teh prostorih trgovina. Ker ta pogoj ni izpolnjen predlaga, da Občina Brda, kot pravna 
naslednica KS Kojsko, poišče pogodbo in zahteva prostore nazaj.   

 
Milena Klavora poda obrazložitev glede zadeve, ki je bila sprejeta pred tem v zvezi s koncesijo v 
ambulanti Kojsko. Ko se je govorilo o razpisu koncesije je dobila eno obrazložitev, kjer je zapisano, 
da tisti, ki je v delovnem razmerju pri drugem delodajalcu, če se mu podeli koncesija lahko dobi 
začasno registracijo za največ dobo enega leta. Glede na to, da se ne ve, če bo dr. Terseglav šel 
čez dve leti v penzijo in se bo izbralo koncesionarja, je pri tem potrebno biti pazljiv.  
 
Oskar Kristančič okrog praznovanja 100-obletnice rojstva Rada Simonitija opozori na neljubo 
napako, ki se je zgodila pri odpovedi prireditve. Na soboto pred prireditvijo je v Novi Gorici 
potekala prireditev na kateri je bil napovedan ta dogodek, ki pa je bil dejansko že odpovedan. To 
pomeni, da niso bili vsi pravočasno obveščeni o odpovedi tega dogodka. Na dan dogodka, ki bi 
se moral zgoditi je bila na Gradu Dobrovo tudi skupina ljudi in med njimi tudi maestro Anton Nanut, 
ki pa je podal pripombo, da se rojstnih dni ne prelaga.  
 
Boris Šfiligoj 
Veliko avtobusov s turisti, ki so namenjeni na Sabotin zavije v Kojskem na cesto proti Četrtiču. Ker je 
cesta ozka nastane problem kako avtobus obrniti in se vrniti nazaj. Predlaga postavitev 
označevalne table prepovedano za avtobuse in dovoljeno do Četrtiča.   
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Kostja Jelinčič predlaga ponovno podroben pregled Statuta Občine Brda in Poslovnika 
občinskega sveta Občine Brda. Pripravi naj se njihove spremembe.  

 
Ad14                            

 
 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 27. redne seje 
 
Ni pripomb. 
 

Ad15 
 
Realizacija sklepov 27. redne seje 
 
Ni pripomb. 
 
Seja je bila zaključena ob 22.30 uri.  
 
 
 
     Zapisnikarka                  Predsedujoči                   Direktor občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                   Joško Zamar                                    Andrej Markočič 


